## Class 23

As indicated in the brief Class Heading, yarns and threads, whether natural or synthetic, are in Class 23 so long as they are for textile use. Clearly, cotton, silk or woollen threads and yarns are in this class. Morever, when used for textile purposes, fibreglass, elastic, rubber and plastic threads or yarns are also in Class 23.

紗和線,不管是天然或合成的,如類別標題摘要所示,只要是紡織品用,歸屬於第 23 類。棉線和紗、絲線和紗、毛線和紗很清楚的屬於本類。此外,玻璃纖維線或紗、彈性線或紗、橡膠線或紗以及塑膠線或紗,作為紡織品用,也屬於第 23 類。

It should be noted that the Alphabetical List sets forth a number of threads that are classified in classes other than Class 23 due to their specialized uses. Some examples of these are threads of plastic for soldering in <u>Class 17</u> and identification threads for electric wires in Class 9.

應注意,字母序分類表列出一些有專門用途而不屬於第 23 類的線。 舉例而言;焊接用塑膠線屬於第 17 類;電線標識線屬於第 9 類。